
                         

Verslag raadscommissie 16 juni 2021                

Voorzitter: Henk Dijkstra
Raadsadviseur: Wendy Onrust

Aanwezig:
Lokaal Belang Eemsdelta: Nick Boersma, Tiny Buiter-Dallinga, Martijn Meijer, Iwan Poucki, Geert-Jan Reinders, Jeanne Schoonhoven, Henk Dijkstra, Fatih 
Yozgat, Wim Hartlief, Petra Blink, John Veldt
PvdA: Joop van der Lei, Janny Volmer-Kuiper, Jan Chris Wagenaar, Liesbeth Wassenaar, Dennis Vijver
ChristenUnie: Gert Drenth, Ina Schenkel-Zandvoort, Harold Kol
VVD: Eduard Mulder, Bert Jan Huizing, Frans Ozinga
CDA: Marnick Joustra, Bert Raangs, Aagtje Elderman-Star (vanaf agendapunt 5)
GemeenteBelangen: Edward Stulp (tot agendapunt 7), Cees van Ekelenburg
GroenLinks: Rivke Leenders, Cindy Looye-Sinnema 

Afwezig m.k.: 
Anneke Knip (GroenLinks)
Aanwezig:
Gasten: Marco Hormann, Erik Roeldink (Zwarte Hond architecten), Rik Buitenwerf, Pieter Schollema
College: Gerard Beukema, Annalies Usmany, Jan Menninga, Hans Ronde, Pier Prins, Meindert Joostens, Ronald Koch
Insprekers: dhr. Oterdoom



Nr. Onderwerp Verslag
1. Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. 

Agenda wordt conform voorstel vastgesteld
2. Spreekrecht burgers DHr. Oterdoom heeft ingesproken over dreigende sloop Steenfabriek Enzelens in 

Garrelsweer. Wethouder Prins heeft gereageerd op de vragen van de inspreker. 
3. Vaststelling verslag 14 april 2021 Verslag van de vergadering van 14 april 2021 is vastgesteld
4. Vragenkwartier Dhr. Wagenaar heeft raadsvragen gesteld over de TOZO regeling. 

Portefeuillehouder wethouder Ronde heeft gereageerd op deze vragen.
Mevrouw Wassenaar heeft raadsvragen gesteld over het strandpaviljoen en 
toiletgebouw bij het nieuwe stadsstrand van Delfzijl. Portefeuillehouder 
wethouder Usmany-Dallinga en wethouder Menninga hebben hierop gereageerd. 

5. Lokaal programma Eemsdelta en nadere kaderstelling Presentatie door dhr. P. Schollema over het Lokaal Programma Eemsdelta. Na 
beantwoording van verschillende vragen van de raadsleden zijn de stukken rijp 
bevonden voor besluitvorming in de raad van 30 juni 2021.
Wethouder Usmany zegt toe om op gepaste momenten de raad over het Lokaal 
Programma Eemsdelta  mee te nemen en met regelmaat bij te praten. 

6. Wonen met een PLUS Presentatie door dhr. M. Hormann en dhr. E. Roeldink (Zwarte Hond architecten) 
over Wonen met een PLUS en een animatiefilm. Na beantwoording van 
verschillende vragen van de raadsleden zijn de stukken rijp bevonden voor 
besluitvorming in de raad van 30 juni 2021.
Wethouder Ronde zegt toe om terug te komen op problematiek van de 
verkeersstroom op het plein De Vennen en de bebording.

7. Kadernota
7a. Kadernota Na beantwoording verschillende vragen van de raadsleden zijn de stukken rijp 

bevonden voor besluitvorming in de raad van 30 juni 2021.

7b. College Uitvoeringsprogramma Het voorstel is rijp bevonden voor besluitvorming in de raad van 30 juni 2021.
8. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de raadscommissie van  15 september 2021

H.J. Dijkstra , voorzitter W. Onrust, raadadviseur


